
Vážení přítomní zahrádkáři, 

úvodem mi dovolte Vás přivítat na dnešní konferenci. 

Vzhledem k tomu, že ze zdravotních důvodů skončil ve funkci 

předsedy dílny přítel Míčka Petr a znovu zvolený Janoušek Petr před 

měsícem rezignoval na tuto funkci z důvodu pracovní vytíženosti, 

musel jsem v podstatě všechny nastalé problémy řešit sám. I já jsem 

ale také pracovně vytížený, a proto je velmi nutné zajistit náhradu do 

dílenské komise. Spolupráci nabídl přítel Kobr z osady A2, ale je stále 

třeba zajistit alespoň další 2, kteří by byli nápomocni řešení nastalých 

problémů. Potřebovali bychom např. někoho, kdo by si vzal na starost 

provoz a chod brány (to je případné seřízení nebo nastavení 

automatického otevírání, řešení případné závady a podobně). Dále 

bychom potřebovali někoho na dozor chodu čerpací stanice a 

kontrolu nádrží. Pokud by se mezi Vámi našel někdo, kdo by měl 

zájem pomoci, budu velice rád a samozřejmě bych ho zaučil a 

vysvětlil potřebné.    

Téměř všichni, co jste dnes přišli, jste byli na členské schůzi své osady, 

tudíž jste v obraze, co se v rámci naší organizace za loňský rok 

udělalo, přestože byla první polovina roku opět ovlivněna pandemií. 

Členské schůze a konference se konaly v loňském roce až v červnu 

v této naší hospodářské budově. Pokud srovnáte, jak to zde vypadalo 

vloni a dnes, tak vidíte, že je natřená podlaha, dokončený strop 

včetně nového osvětlení opravené zdi a vymalováno, i když ještě 

jednou to bude chtít vymalovat.  Investovat do této budovy budeme 

muset i nadále, a to do opravy podlahy u vchodu, zdí kolem schodiště 

a budeme muset provizorně opravit střechu na druhé straně budovy, 

protože tam zatéká. Budovu chceme prostě využívat pro naše 

potřeby, ale také se chceme chovat k našemu společnému majetku  

jako správný hospodář.  



19. 6. 2021 se uskutečnil svoz šrotu. V letošním roce svoz šrotu opět 

zajistíme, pravděpodobně opět v červnu. 

14. 8. 2021 se uskutečnila brigáda na opravu cest na osadách A1 a A2. 

Materiál a techniku nám dodal p. Kodet. Bylo zpracováno asi 10 tater 

asfaltové drti.  Brigády se zúčastnili členové zmíněných osad bez 

nároku na odměnu, za což jim patří dík. Po skončení brigády jsme se 

občerstvili opečenými špekáčky a točeným pivem a myslím, že jsme si 

to i užili. 

18. 9. a 16. 10. proběhlo moštování jablek – bylo zpracováno celkem 

 1200 Kg jablek a určitě se nám osvědčilo, že moštování bylo na 

objednávku.    

Dále byla v loňském roce opravena a natřena informační tabule u 

hlavní brány – poděkování patří p. Szabovi z osady A1, porucha  vody 

na osadě B – opraveno spolu s předsedou osady B a p. Brátem také 

z osady B. 

Zajistili jsme aktualizaci a vydání nového Osadního řádu, který 

obdržel každý člen základní organizace.  

Nesmím zapomenout na kontejner na biologický odpad, který se 

velmi osvědčil. Pro hlavní osadu je velkokapacitní kontejner umístěn 

u hlavní brány a je vyvážen vždy po naplnění. Jen upozorňuji, že ve 

vývěsní skříňce u hlavní brány je zveřejněno, co do tohoto kontejneru 

patří a co ne. Apeluji na všechny zahrádkáře, aby toto dodržovali a 

v případě, že je kontejner plný, aby nenechávali igelitové pytle vedle 

kontejneru, ale vyčkali, až bude opět prázdný.  

Pro osadu C byly zajištěny 2 malé kontejnery na biologický odpad a ty 

jsou vyváženy vždy 1 za 14 dní. Svoz biologického odpadu je na 

náklady města.  



Dále jsme museli řešit nejen stížnosti členů naší základní organizace, 

ale hlavně stížnost firmy Farmers na ničení majetku firmy členy naší 

organizace, tím, že používají pole k přístupu na svou zahradu. 

A dostávám se opět k tomu, že nejsou lidi na práci, ale těch, co si 

stěžují a kritizují je mnoho. Asi bychom do výboru potřebovali dalšího 

člena, který by jen odpovídal na stížnosti a vyřizoval je s úřady. 

Na členských schůzích byl schválen návrh výboru na povinné 

odpracování pěti brigádnických hodin pro každého člena organizace, 

vyjma členů nad 75 let. Tyto brigády by se využily na opravu 

elektrických rozvodných skříněk, opravu, případně vybudování šachet 

uzávěrů vody na jednotlivých parcelách a hlavně jejich označení, kde 

se nacházejí. Údržba plotů, sekání na společných prostorách v osadě i 

zde u hospodářské budovy. Úprava terénu u hospodářské budovy a 

podobně. Samozřejmě chceme pokračovat i v opravách cest na 

osadách, protože to je nekonečný boj, ale myslím, že cesty jsou již 

v mnohem lepším stavu a především se již tolik z nich nepráší.       

Závěrem Vás prosím o dodržování osadního řádu, hlavně co se týká 

zákazu vyvážení jakéhokoli odpadu i biologického za plot naší osady a  

respektování soukromého majetku firmy Farmers.  

Nečekejte, až vás oslovíme ohledně brigády, nabídněte svou pomoc 

sami. Každá ruka je vítána.   

Všem přeji hlavně pevné zdraví a užívejte svou zahrádku v klidu a 

pohodě 

Předseda 

 


